
INFORMACIÓ I ACORDS DEL CONSELL ESCOLAR DEL DIA 31-01-2024

A la reunió del Consell Escolar de Centre es van arribar als següents acords:

1.-Seguiment de la P.G.A. Pedagògica corresponent al 1r trimestre.

Es va fer un seguiment dels diferents apartats de la Programació General Anual del 
centre, entre els quals destacar:
• La valoració de totes les activitats del 1r trimestre al centre. Les valoracions són 
positives, però es proposa per a la festa de benvinguda de l'últim dia del trimestre dos 
aspectes:
- Que es busque una opció a menjar-se les mandarines, ja que es considera que es 
llancen moltes d'aquestes i l'alumnat no se les menja.
- Fer un filtre a la música que es posa, perquè es considera que no és a vegades 
adequada per a l'entorn escolar i a vegades, als més menuts tampoc els agrada. Es fa la 
proposta d'anar valorant altres possibilitats per aquest dia.
- Es fa una valoració molt positiva de l'activitat que va suggerir l'Ajuntament de Ròtova de 
les emocions a través dels contes que es fa cada trimestre des de 1r fins a 4t de primària.

• Es recorden totes les activitats que estan previstes per aquest 2n trimestre.
És dona les gràcies a l'associació de jubilats per la seua ajuda amb la confecció de les 
disfresses i també es recorda que el pròxim dia 16 de febrer hi ha excursió per a infantil a 
l'Albufera i també 1r, 2n i 3r al teatre Raval.

• Es fa una valoració dels resultats de la 1a. Avaluació.
En general, hi ha molt pocs alumnes que no ha aconseguit les competències d'aquest 1r 
trimestre.

• Es repassa la gestió econòmica
• S'informa del balanç que hi havia en el compte del centre a dia 31/12/2023 i que era de 
27.504,33€.
• S'aproven tots els comptes i també el pressupost per a l'any 2024 que és de
• 135.958,56 €, recordant que més de la meitat del pressupost està destinat al menjador 
escolar.
El balanç econòmic del menjador escolar és de 2.550€, tenint també en compte que en 
cadascú dels aularis hi ha un monitor que ha contractat els respectius Ajuntaments.
Es diu que aquest curs l'Ajuntament de Ròtova també ha demanat a Diputació una 
subvenció per al menjador i els han concedida i aquesta té un import de 4000 €, que 
s'ingressaran al compte de l'escola igual que els 3.000 del curs passat.
• Es repassa el tema de les infraestructures en els dos aularis, es comenta que en l'aulari 
d'Alfauir ja es va comentar tot allò que feia falta , com el tema de l'estor i que l'Ajuntament 
d'Alfauir està treballant a trobar la millor solució.
En l'aulari de Ròtova també es continua anotant els desperfectes i passant a fer les 
reparacions oportunes.
2.- Informació Projecte d'Innovació Educativa Esmorzars Saludables.
S'acorda que quan estiga tot tancat s'informarà les famílies mitjançant la web família de 
tot amb molt de detall.
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3.- Precs i preguntes.

Es recorda que el pròxim divendre dia 9 de febrer és Carnestoltes, que es farà una 
xicoteta cercavila per les dos poblacions i que es convida a tota la Comunitat educativa a 
aquest acte que tindrà inici a partir de les 12.30h.
Es diu que la tutora dels més menuts, de 3 anys, recorda la importància de deixar que 
l’alumnat acabe l’activitat en el grup-classe.
Els AMPES faran un esmorzar d'entrepans per a l'alumnat aquest dia i que els 
Ajuntaments han contractat la dolçaina i el tabalet per tal que tinguem acompanyament 
musical.
També es comenta que s'està modificant el PEC del centre i que quan ho tinguem es 
passarà al Consell Escolar.

                                                  La presidenta del Consell

INFORMACIÓN Y ACUERDOS DEL CONSEJO ESCOLAR DEL DÍA 31-01-2024

A la reunión del Consejo Escolar de Centro se llegaron a los siguientes acuerdos:

1.-Seguimiento de la P.G.A. Pedagógica correspondiente al 1.º trimestre.

Se hizo un seguimiento de los diferentes apartados de la Programación General Anual del
centro:
• La valoración de todas las actividades del 1.º trimestre en el centro. Las valoraciones 
son positivas, pero se propone para la fiesta de bienvenida del último día del trimestre dos
aspectos:
- Que se busque una opción a comerse las mandarinas, puesto que se considera que se 
lanzan muchas de estas y el alumnado no se las come.
- Hacer un filtro a la música que se pone, porque se considera que no es a veces 
adecuada para el entorno escolar y a veces, a los más pequeños tampoco los gusta. Se 
hace la propuesta de ir valorando otras posibilidades por este día.
- Se hace una valoración muy positiva de la actividad que sugirió el Ayuntamiento de 
Rótova de las emociones a través de los cuentos que se hace cada trimestre desde 1.º 
hasta 4.º de primaria.
• Se recuerdan todas las actividades que están previstas por este 2.º trimestre.
Es mujer las gracias a la asociación de jubilados por su ayuda con la confección de los 
disfraces y también se recuerda que el próximo día 16 de febrero hay excursión para 
infantil a la Albufera y también 1.º, 2.º y 3.º al teatro Arrabal.
• Se hace una valoración de los resultados de la 1.ª Evaluación.
En general, hay muy pocos alumnos que no ha conseguido las competencias de este 1.º 
trimestre.
•Se repasa la gestión económica
• Se informa del balance que había en la cuenta del centro a día 31/12/2023 y que era de 
27.504,33€.
• Se aprueban todas las cuentas y también el presupuesto para el año 2024 que es de
• 135.958,56 €, recordando que más de la mitad del presupuesto está destinado en el 
comedor escolar.
El balance económico del comedor escolar es de 2.550€, teniendo también en cuenta que
en cada cual de los aularios hay un monitor que ha contratado los respectivos 
Ayuntamientos.



Se llama que este curso el Ayuntamiento de Rótova también ha pedido a Diputación una 
subvención para el comedor y los han concedido y esta tiene un importe de 4000 €, que 
se ingresarán a la cuenta de la escuela igual que los 3.000 del curso pasado.
• Se repasa el tema de las infraestructuras en los dos aularios, se comenta que en el 
aulario de Alfauir ya se comentó todo aquello que hacía falta , como el tema del estor y 
que el Ayuntamiento de Alfauir está trabajando a encontrar la mejor solución.
En el aulario de Rótova también se continúa anotando los desperfectos y pasante a hacer 
las reparaciones oportunas.
2.- Información Proyecto de Innovación Educativa Almuerzos Saludables.

Se acuerda que cuando esté todo cerrado se informará las familias mediante la web 
familia de todo con mucho de detalle

3.-Ruegos y preguntas.

Se recuerda que el próximo viernes día 9 de febrero es Carnestoltes, que se hará un 
pequeño pasacalle por las dos poblaciones y que se invita en toda la Comunidad 
educativa a este acto que tendrá inicio a partir de las 12.30h.
Se llama que la tutora de los más pequeños, de 3 años, recuerda la importancia de dejar 
que el alumnado acabo la actividad en el grupo-clase.
Los AMPES harán un almuerzo de bocadillos para el alumnado este día y que los 
Ayuntamientos han contratado la dulzaina y lo tabalet para que tengamos 
acompañamiento musical.
También se comenta que se está modificando lo PEC del centro y que cuando lo 
tengamos se pasará al Consejo Escolar.
 
                                      La presidenta del Consejo


